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Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia 30 września 2021 r. 

 

Sprawy różne. 

Edward Lesiak - Radny chciałby prosić pana Burmistrza, aby wystąpił do starostwa o 

wymalowanie pasów na drogach powiatowych rozdzielających pasy jezdni, bo jeżdżąc po 

gminie to na wielu drogach powiatowych nie ma pasów rozdzielających. Idzie jesień dłuższe 

noce, mgły, śniegi i zagraża to poważnie bezpieczeństwu w ruchu drogowym. Kończy się 

powiat żagański zaczyna się powiat żarski Mirostowice i już pasy są namalowane. Prosiłby o 

jakąś interwencje w tej sprawie.  

Burmistrz jeśli chodzi o interwencję w sprawie pasów rozdzielających jezdnię na drogach 

powiatowych to oczywiście taki wniosek zostanie przesłany do zarządcy drogi czyli do starosty 

żagańskiego.  

 

protokołowała  

Michalska 
 


